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Jõgeva spordielu saab uut hoogu
Nii mitmeltki poolt on olnud 
võimalik lugeda, et Jõgeva 
linn on tuntud kui Vooremaa 
südames paiknev spordilin-
na mainega väikelinn. Kui 
senini võis keegi  selles väites 
kahelda, siis nüüd, pärast 
linna kaasaegse staadioni 
valmimist ei ole kahtlusteks 
põhjust. Linna spordielu saab 
uue vabama hingamise.

Jõgeva Linnavalitsus on 
spordielu arendamise tõsi-
semalt ette võtnud. Korras-
tatud on palliplatse, rajatud 
rularambid, äsja valmis täis-
mõõtmetega staadion. Va-
hendite eest on hoolitsetud, 
nüüd loodi ka SA Jõgeva 
Sport, et spordielu arengule 
õige suund anda. 

Nagu kinnitas Jõgeva 
Linna Lehele Jõgeva abilin-
napea Kalmer Lain, andis 
sihtasutuse loomisele tõuke 
uue staadioni valmimine. 
„Meil on nüüd linnas mitu 
suurt spordirajatist, mida 
tuleb hallata. Ka sporditöö 
vajab süsteemsemat kor-
raldamist, sellega peakski 
sihtasutus tegelema,” sõnas 
Kalmer Lain.

Vastavalt linnavalitsuse 
nägemusele peab SA Jõgeva 
Sport haldama uut staadio-
nit, Jõgeva Ühisgümnaasiu-
mi staadionit, samuti linnas 
asuvaid korvpalli-, jalgpalli- 
ja võrkpalliväljakuid. Tulevi-
kus saab SA Jõgeva Sport ka 
spordihoone Virtus  omani-
kuks.

Linn toetab tublisid 
tegijaid

Sihtasutuse rahastami-
se võtab enda kanda Jõge-
va Linnavalitsus. Kindlasti 
jätkatakse ka teiste spordi-
organisatsioonide rahalist 
toetamist. „Toetuste jaga-
misel eelistame noortespor-
diga tegelevaid ühendusi ja 
klubisid, sest nende töö ta-
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gab linna sportlaskonna juur-
dekasvu,” sõnas Kalmer Lain. 
„Kindlalt oleme toeks neile 
sportlastele ja klubidele, mis 
kaitsevad Jõgeva linna spordi-
au tiitlivõistlustel.”

Jõgevat teatakse kui  saa-
lihoki pealinna. Jõgeva Spor-
diklubi Tähe on saalihoki 
mitmekordne täiskasvanute 
ja noorte Eesti meister.  Kui 
nende treeningtingimustes 
suuri muutusi hetkel veel 
pole, paranesid staadioni val-
mimisega märgatavalt Jõgeva                 

noorjalgpallurite treenimisvõi-
malused. 

Kui senini on võistlustelt 
au ja kuulsust toonud korv- ja 
võrkpallurid, jäähokimängijad, 
maadlejad ja maletajad, siis 
nüüd võib loota, et järjest pare-
maid tulemusi hakkavad näita-
ma linna kergejõustiklased. 

Tööd jätkuvad
Spordirajatiste ehitamiseks 

ja renoveerimiseks on eelkõige 
tarvis raha. Et linna enda tulu-
baasist selliseid summasid leida 

pole võimalik, otsustas Jõge-
va Linnavalitsus paar päeva 
tagasi laenata 12 miljonit 
krooni. Parima pakkumise 
tegi linnale SEB Eesti Ühis-
pank, laenuleping otsustati  
sõlmida pärast riigihanke tu-
lemuste selgumist. 

“Otsuse laenu võtmiseks 
tegi Jõgeva Linnavolikogu 
2005. aastal,” rääkis Jõgeva 
abilinnapea Aare Olgo, kelle 
sõnul kasutatakse laenura-
hast 7 miljonit krooni Jõgeva 
linna staadioni rajamisel teh-
tud tööde eest tasumiseks. 

Raha vajavad teisedki 
elualad

Kuigi staadioni avami-
sel avaldati arvamust, et kui 
linnas on olemas korralik 
staadion, pole haiglat enam 
vaja, pole see päriselt nii. 
Linnajuhtidel tuleb hea seista 
linnakodanike mitmekülgse 
heaolu eest. Vaja on korra-
likke teid, korrastatud haljas-
tust, toimivat tervishoidu ja 
kaasaegseid haridusasutusi. 
Osa võetud laenust kulub 
just eelpoolnimetatud eluala-
del veel esinevate puudjääki-
de kõrvaldamiseks. Nii kulub 
võetud laenust 3,2 miljonit 
krooni Jõgeva linna teede ja 
tänavate rekonstrueerimi-
seks. 

„Suuremjagu nendest inf-
rastruktuuride ehitamiseks 
tehtud töödest on tegelikult 
juba valmis. Nii on Suurele 
tänavale rajamisel kaasaegne 
kõnnitee, remonditud Piiri, 
Aia ja Puiestee tänavat, muu-
detud tolmuvabaks Aamisse-
pa ja Jõe tänav,” selgitas Aare 
Olgo.

Osa laenurahast kuluta-
takse lasteaedade Karikakar 
ja Rohutirts remondiks ning 
Jõgeva Ühisgümnaasiumi re-
mondiks ja veemajandusob-
jektide uuendamiseks.

 MERIKE KASK

Rovaniemi Linnavalitsuse kutsel külastas Jõgeva linna delegatsioon 
koosseisus linnapea Viktor Svjatõšev, spetsialist Helena Stepanov ning 
kultuurikeskuse juhataja Airi Rütter Rovaniemi linna Lapimaal, et tutvuda 
sealse Jõulumaa töökorraldusega.  Saadud ideid saab edaspidi kasutada 
siinse Jõulumaa rajamisel.

Jõgeva ja Põltsamaa lin-
nas on lõpule jõudnud kol-
mas ühine heakorrakonkurss. 
Konkursikomisjon koosseisus 
Jõgeva abilinnapea Aare Olgo, 
abilinnapea Kalmer Lain, lin-
naaednik Taivo Paeveer, Põlt-
samaa abilinnapea Tiit Kulu ja 
linnaaednik Külliki Mattisen 
hindasid naaberlinnade era-
majade ja nende ümbruse 
heakorda.

Konkursil osalevad era-
mud valisid välja Põltsamaa 
ja Jõgeva linnaaednikud. Tun-
nuskirjad parimatele antakse 
üle 2. oktoobril Voore külalis-
temajas.

Jõgeval ja Põltsamaal taas 
ühine heakorrakonkurss 

AS Stora Enso Mets korrastas 
Estakaadi tänava, rajati ka uus, 
raudteeäärt ilmestav haljasala. 
2. augustist kuni 11. septembri-
ni kestnud tööde maksumus oli 
678 517 krooni. Töö tellija oli AS 
Stora Enso Mets ja projekti toetas 
ka Eesti Raudtee AS.

Metsafirma korrastas 
tänava 

Jõgeva spordikeskuses 
Virtus peeti Euroopa veterani-
de meistrivõistlusi sangpom-
mi kahevõistluses. Võistlusel 
osalesid Venemaa sangpom-
mitõukajad, kes viisidki mees-
kondliku esikoha Venemaale. 
Häid tulemusi näitasid Eesti 
sangpommirebijad. 39 osale-
nu hulgas oli kolmandiku jagu 
Eesti pommimehi, ülejäänud 
oli kohale tulnud Lätist, Lee-
dust ja Venemaalt. Jõgeva 
linna esindas Heino Põldoja.  
Tema pälvis Euroopa meist-
ri tiitli 60-64-aastaste ja kuni 
60-kiloste meeste kategoorias 
(kahe ala kogusummas 56 
punkti). 

Heino Põldoja tuli Euroopa 
meistriks

Augustikuu lõpul külastas Jõ-
geva linna delegatsioon Lapimaal 
Rovaniemit, et koguda ideid siinse 
Jõulumaa rajamiseks. 

Jõuluvana kodumaal käisid lin-
napea Viktor Svjatõšev, spetsialist 
Helena Stepanov ning kultuurikes-
kuse juhataja Airi Rütter. Jõuluva-
na elupaigas nähti mõndagi, mida 
annaks Jõgevalgi teha. Lähiaasta-
tel üritatakse Jõgeva kesklinnas 
avada ka Eesti külmapooluse tä-
his. Kultuurikeskus on alustanud 
Jõulumaale kohaste kostüümide 
kujundamist. 1. Advendist kuni 
kolmekuningapäevani on kultuu-
rikeskuse ees avatud jõuluvana 
majake. Eelolevateks jõuludeks 
antakse välja ka Jõuluvana, Päka-
pikkude ja Jõgeva linnaga seotud 
lasteraamatuke, mille autoriks on 
Ülle Lätte ning mille illustratsioo-
nid joonistab Raivo Järvi. 

Lapimaal kogemusi saamas

Suvel remondiks suletud 
olnud Jõgeva linnaraamatuko-
gu laenutusosakond, lugemis-
saal ja avalik internetipunkt 
on lugejatele taas avatud. Re-
mondi käigus vahetati välja 
esimese korruse aknad, käes-
oleval kuul vahetatakse re-
monttööde II etapi käigus 
välja ka välisuksed. Tänavu 
kulub raamatukogu remont-
töödele ligemale veerand mil-
jonit krooni. 

Remonditud linnaraamatu-
kogu  avatud  

Jõgeva saab bussijaama 
2007. aastal 

AS ATKO Grupp omanik Arvo 
Sarapuu kinnitas kohtumisel Jõ-
geva linnapea Viktor Svjatõševi ja 
abilinnapea Aare Olgoga, et bus-
siettevõte ehitab Jõgevale bussijaa-
ma koos kõige reisijatele vajaliku-
ga. 2007. aastal peaks linnas seega 
olema bussijaamahoone, kus on 
reisijate ooteruum, piletikassa ja 
tualetid. 

Bussijaama ehitamiseks vajali-
kud ettevalmistustööd on juba ala-
nud. Valmis ehitati vee-, kanalisat-
siooni- ja sademeveetrassid. Selleks 
kulutati põhiliselt  linna eelarvest 
1,4 miljonit krooni. Osa vajamine-
vatest summadest saadi Keskkonna 
Investeeringute Keskusest. Bussi-
jaama ehitamine on üheks Jõgeva 
linnas võimuliidu moodustanud 
erakondade koalitsioonileppes kir-
jas olevatest eesmärkidest. 

Vastavatud linnastaadion on heaks stardiplatvormiks 
kõigile tulevastele Erki Nooltele ja Gerd Kantritele. Üks 
tulevikutegijast juba uudistas uut staadioni avamispäeval 
õige tähelepanelikult. 

9. septembril avati Jõgeval täismõõtmeline kergejõustikustaadion. Ehita-
jaks oli AS Skanska EMV. Avatseremoonial osalesid Eesti Olümpiakomitee 
president Mart Siimann, sotsiaalminister Jaak Aab, Eesti Kergejõustikuliidu 
president Erich Teigamägi jt.  Lindilõikamisel olid kohal ka kahekordne 
juunioride maailmameister Margus Hunt ja noorte kolmikhüppe maailma-
meister Kaire Leibak. Ehitus läks maksma 16,7 milj. krooni. Staadionimaja, 
tribüüni ja inventari tarvis taotleb linn veel rahvusvahelisest projektist 4,7 
miljonit krooni lisaks. Asukoht kahe kooli vahel ja pargi juures on igati sobi-
lik. Hommikupoolikuti on staadion kahe kooli kehalise kasvatuse tundide 
päralt, pärastlõunal aga treeningurühmade ja linnarahva kasutada.

Septembrikuu alguses oli Jõgeva Linnavalitsusel külas Kaarina sõpruslin-
na delegatsioon. Külalised tutvusid Jõgeva linna ja maakonna vaatamis-
väärustega. Pildil kuulavad Kaarina ettevõtjad suure huviga AS Jõgeva 
Elamu juhataja Roman Babtšenko ettekannet kinnisvara hinnarallist 
Jõgeval.
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Kena sügiskuu on võimal-
danud inimestel liikumishar-
rastustega tegelda. Jätkuvad 
mõtteavaldused sellest, et liiku-
mine on tervisele kasulik, toob 
iga päev harrastajaid juurde. 
Samas on vaja luua uusi ja kor-
ras hoida vanu spordiväljakuid. 
Jõgeva linna staadion on piduli-
kult avatud ja ajalehe veergudel 
sai lubatud, et staadion avatakse 
kasutamiseks üks nädal pärast 
lindilõikamist. Kahjuks ei ole 
ehitajad vaatamata heale ilmale 
oma lubadusi täitnud ja nüüd 
jääb loota, et staadioni saab 
kasutusele võtta hiljemalt  25. 
septembril. Staadion saab ole-
ma  linna koolide käsutuses E-
R:  8.00-15.30. Kell 15.30-20.00 
saavad linnastaadioni kasutada 
treeninguteks spordiklubid ja 

-harrastajad. Laupäeval on staa-
dion harrastajatele suletud, kuid 
pühapäeviti on aga staadion kel-
la 12st  kuni 18.00ni taas kõigile 
spordihuvilistele avatud. 

Tahaks aga kõigile staadio-
nikasutajaile meelde tuletada, 
et staadionil ei tohi liikuda jalg-
rattaga, rolleriga, rulluiskudega, 
ega rulaga. Keelatud on suitseta-
mine ja prügi maha viskamine. 
Järgida tuleks ka staadionimeist-
ri ja treenerite korraldusi. 

Rõõmu teeb see, et huvilisi 
staadioni kasutamiseks on juba 
piisavalt. Kuid kõik nende ootu-
sed pole kahjuks veel täitunud 
ning nende pahameel on õigus-
tatud. Vabandan seepärast kõiki-
de spordihuviliste ees!

Staadioni avamispäeval sün-
dis ka esimene staadionirekord. 

Esimene rekordiuuendaja  oli 
Eesti teivashüppajate GP finaali 
võitnud Gert Rahnel (SK Kivi-
lind) tulemusega 4.70. Kindlasti 
ei jää see rekord pikaks ajaks pü-
sima, kuna Spordiklubi Contra 
treener Hendrik Lindepuu teeb 
oma treeningrühmades teivas-
hüppajatega tõhusat tööd.

Jõgeva linna staadioni ava-
mise ajalukku lähevad need 62 
inimest, kes osalesid kuulitõu-
kes. Sel võistlusel oli tõepoolest 
tähtis osavõtt, mitte tulemus. 
Tänan kõiki osalejaid!

Jõgeva Linnavolikogu 14. 
septembri otsusega nr. 34 otsus-
tati asutada Sihtasutus Jõgeva 
Sport. See asutus koondab ühte 
kogu linna spordielu ja spordi-
objektid. Leidsime, et sel moel 
on võimalik linna spordielu kii-

remini ja paremini korraldada 
ning arendada. Pean ka vajali-
kuks tööle võtta treenereid, kes 
on läbinud kutsekvalifikatsioo-
ni eksami ja kelle spordiala on 
Jõgeva linna spordikomisjoni 
poolt määratud A-gruppi. Tä-
nase seisuga on need alad, saali-
hoki, korvpall, võrkpall, jalgpall, 
maadlus. Sinna peaks kindlasti 
lisanduma ka kergejõustik ja jää-
hoki.

Hoidkem siis oma linna 
spordirajatisi ja kasutage neid 
aktiivselt. 

Eestile on kombeks üks 
president korraga

Jälle on valimised. Seekord on pall valijameeste käes. Käib 
pinev heitlus kahe leeri vahel. Hääli loetakse kokku tagant ette 
ja eest taha ning mõlemad osapooled on end juba võitjaks kuu-
lutanud. Selgus peaks saabuma 23. septembril Estonia Kontser-
disaalis.

Keda siis valida? Igat sorti küsitlusuuringuid lugedes tekib 
mulje, et valijamehi püütakse avaliku arvamusega mõjutada. Pi-
devalt teavitatakse, kelle toetusprotsent on suurem ja, oh üllatus-
üllatus, ka võimalik valimiste nurjumise kava on juba paigas.

Valijamehel tuleb valida praeguse ja niinimetatud uue „vana” 
vahel. Eesti poliitikas on mõlemad ammu tuntud tegijad.

Tooksin võrdluse spordist. Spordialal, kus tulemused head 
ja medalisaak korralik, ei hakata peatreenerit vahetama. Eesti 
suusakoondise peatreenerile Mati Alaverile ei pane keegi süüks 
tema aastaid ja kogemustepagasit. Eesti riigilgi on läinud edukalt, 
majandus kasvab, tööpuudus väheneb, oleme Euroopa Liidus. Ka 
Leedu Vabariigil läheb hästi, nende president on 80-aastane Val-
das Adamkus. On, mille üle mõelda.

Samas tuleb valik teha kodukandi inimeste tõekspidamisi ja 
soove arvestades. 

Siinkohal tänan volikogu liikmeid 
ja nende valijaid, kes mulle valijamehe 
mandaadi usaldasid.

Lugupidamisega, 

ANTS PRII
Linnavolikogu esimees

Uue  aastatuhande esimesed aastad on toonud kiire elutempo 
ka meie koduõuele.  Kiirelt arenev kaubandus- ja teenindussfäär, 
uued hooned, uued äriettevõtted  ning sellega kaasnev järjest  
kiiremini  muutuv linnaruum.  Muutused on aga alles alanud. 
Millisena me soovime oma kodulinna tulevikus näha?  
Mõndagi senistest unistustest on juba teoks saanud. Aastaid 
mõttes kantud idee on nüüd reaalsus, oleme saanud taas  ühe 
spordirajatise võrra rikkamaks.
Veel alles sissejooksmata erksavärvilise rajakattega  staadioni-
ringid, palliplats, heite- ja hüppesektorid  võimaldavad edaspidi  
tegeleda kergejõustikuga tänapäevastes  tingimustes. 
Juba avapäeval sündis vihmahoogude vahelisel puhkepausil tule-
musega 4.70 maakonna tippmark teivashüppes. Tänusõnad kõi-
gile, kel oli usku ja lootust ning kes andsid oma võimetekohase 
panuse  staadioni valmimisse. 
21. augustil möödus 130 aastat Tapa-Tartu raudtee valmimisest 
ning esimese auruveduri peatumisest  Jõgeva raudteejaamas. 
Raudtee pani aluse Jõgeva linna tekkele ning mõjutab linna käe-
käiku oluliselt ka tänapäeval. Senini on aga lahendamata raudtee 
turvalise ülekäigu küsimus. Reaalne tegevus lahenduse leidmise 
suunas sai alguse kaks aastat tagasi, kui oma toetusallkirja raud-
teeületuskohale andsid pea 1400 murelikku kodanikku. Peatselt 
õnnestus riigi abiga lahendada ka projekteerimise finantseeri-
mine ning konkursi korras leiti ka projekteerija OÜ EstKonsulti 
näol. Projekteerimine kestis pooleaastase vaheajaga  pea pool-
teist aastat. Käeoleva aasta suveks valmisid erinevad eskiislahen-
dused kahetasandilise raudteeületuskoha ehituseks  olemasoleva 
raudteejaama lähedal.  Võimalikke  variante  oli kokku kuus: sild 
trepi ja kaldteega; sild trepi ja liftiga; tunnel trepi ja kaldteega; 
tunnel trepi ja liftiga. Maksumused kõikusid 9 miljonist kroo-
nist  kuni 27 miljoni kroonini.  Erinevate lahendusvariantide 
hinnakalkulatsioone hinnates jõudsime ASga Eesti Raudtee  
ühisele seisukohale, et praegusel ajamomendil oleks inimestele 
parimaks lahenduseks ühetasandiline ülekäik ning samas mahus  
investeeringu eest on võimalik  ülekäigurajal peatuvate kauba-
rongide seismine viia  ülekäigust Tartu poole. Nii ei sega siin aju-
tiselt peatuvad transiitešelonid jalakäijate liikumist.
Eesti Raudtee AS peadirektori asetäitja  ja juhatuse liige Riivo 
Sinijärv märkis, et raudteefirma on kursis ohtudega raudtee üle-
tamisel Jõgeval ning on valmis turvalise ülekäigukoha rajamisel 
osalema. “Seniste arvestuste põhjal selgub, et Jõgevale on kõige 
ratsionaalsem ehitada ühetasapinnaline ülekäik, kusjuures Eesti 
Raudtee on valmis selle töö ära tegema,” kinnitas Sinijärv.  Selli-
ne seisukoht on meile edastatud ka kirjalikult AS Eesti Raudtee 
juhatuse liikme infrastruktuuridirektori 
Kaido Simmermanni poolt.  Projekt peaks 
selle kirja alusel valmima detsembrikuu 
jooksul ning võimalik ehitusaeg oleks 2007. 
aasta. 

VIKTOR SVJATÕŠEV
Linnapea

JÕGEVA LINNAVOLIKOGU

KALMER
 LAIN

Abilinnapea

SAAME TUTTAVAKS

Asja ei saa parandada, kui see pole katki 
läinud

Kahjuks on meie linnas 
katkiläinud asju palju ja nen-
de parandamisega tuleb veel 
kõvasti vaeva näha. Kõige roh-
kem jätab soovida meie teede 
ja tänavate olukord, millede 
renoveerimisel on meil ajapik-
ku väga suur auk sisse jäänud.

Tänavusel aastal suutsime 
heakorrastada Puiestee täna-
va ja osa Piiri ja Aia tänavast. 
Planeeritud oli ka Aia tänava 
ehitus Kaubahallist Kesk tä-
navani. Pärast projekti valmi-
mist selgus, et eelarves selleks 
eraldatud rahast ei piisa, kuna 
ehitushinnad tõusevad enam 
mitte kuudega, vaid lausa päe-
vadega.

Hea meel on muidugi sel-
lest, et tolmuvabaks said Jõe 
ja Aamissepa tänav. Seega on 
idapool raudteed kõik tänavad 
nüüd kõvakattega. Läänepool 
raudteed jõuame niikaugele 

lähiaastatel. Koostöös Jõgeva 
vallaga sai muudetud tolmu-
vabaks Suvila tänava lõpuosa.

Heaks näiteks koostööst 
on ka Estakaadi tänava re-
mont, mille teostas oma va-
hendite eest AS Stora-Enso 
Mets. Jõgeva linn tegi objektil 
omanikujärelvalvet. Kuigi pal-
jud linnaelanikud on mures, et 
suured metsaveoautod lõhu-
vad meie tänavaid ja reostavad 
keskkonda, on selge, et raud-
tee siin oli, on ja jääb ja seetõt-
tu toimuvad ka veod  seni kuni 
valmib uus kaubajaam linnast 
väljas. Rõõm on näha, et pik-
kade läbirääkimiste tulemusel 
on nii Eesti Raudtee kui ka 
vedajad otsustanud kaasa lüüa 
Jõgeva linna korrastamisel.

Koostööd ettevõtjatega 
rakendasime ka Suure tänava 
kõnnitee ehitamisel. Linna va-
hendite eest pandi uued täna-

vakivid linna maal olevale 
tänavaosale. JMÜ liitus 
meiega ja sillutas Tarve 
poe ees neile kuuluva maa. 
Suur tänu Toomas Vahuri-
le selle otsuse eest.

OÜ Merineitsi veel 
mõtleb, kuidas asja toime-
tada. Selleks talveks jääb 
nende territooriumile, ka-
lapoe ette näotu auk, kuid 
jutuajamistest hr. Jaano 
Terrasega on jäänud kõla-
ma arusaam, et järgmisel 
aastal ehitab ka OÜ Meri-
neitsi välja oma osa silluti-
sest.

Järgmisel aastal jätka-
me teede renoveerimisega. 
Kindlasti muudame veel 
mõne tänava tolmuvabaks. 
Valmimas on projekt Piiri 
tänava polikliiniku juurde 
viiva osa kohta. Seal muu-
dab asja keeruliseks see, et 

tänava all paiknevad amor-
tiseerunud torustikud, mis 
tuleb kindlasti välja vahetada 
enne uue tänavakatte raja-
mist. Seetõttu kujuneb tööde 
maksumus väga suureks ja 
otsus tuleb eelarve menetle-
mise käigus. Järgmisel aastal 
korrastame Suure tänava kat-
te. Millisel meetodil, kas osa-
liselt pindame või asfalteeri-
me, ei ole veel lõplikult selge.

Parandamist vajavaid tä-
navaid jätkub mitmeks järg-
nevaks aastaks. Kui palju 
me mingil aastal teha saame, 
sõltub linnavolikogus tehtud 
valikutest.

AARE 
OLGO

Abilinnapea

ÜLEVAADE
14. septembril 2006. a toimunud 10. istungist

Volikogu 19-st liikmest osales istungil 18 liiget. 

1. Toimus Jõgeva Linnavolikogu esindaja valimine Vabariigi Presi-
dendi valimise valimiskogusse. 10 poolthäälega valiti valijameheks 
volikogu esimees Ants Prii fraktsioonist „Keskerakond”.
2. Võeti vastu järgmised otsused riigilt maa taotlemiseks munitsi-
paalomandisse:
2.1 endise turuplatsi, asukohaga Turu tn 2b, alune maa;
2.2 linnale kuuluva garaaži, asukohaga Piiri tn 1a, alune ja selle tee-
nindamiseks vajalik maa;
2.3 parkla maa-ala asukohaga Piiri tn ning Piiri ja Lai tänavat ühendav 
kergliiklustee. 
3. Võeti vastu otsus Energia tn 3a asuva krundi detailplaneeringu 
kehtestamiseks.
4. Võeti vastu otsus Roosi, Aamissepa, Pärna ja Kalda tänavate 
põhjapoolses otsas asuva hoonestamata maa-ala detailplaneeringu 
algatamiseks.
5. Võeti vastu otsus Jõgeva Spordikeskuse „Virtus” tegevuse lõpe-
tamiseks ja Sihtasutuse „Jõgeva Sport” asutamiseks ning kinnitati 
sihtasutuse põhikiri.
6. Võeti vastu otsus lisaks Euroopa Liidult projektina saadud 2,51 mlj 
kroonile ja Haridus- ja Teadusministeeriumilt saadud 0,5 mlj kroonile 
eraldada linna eelarve reservfondist täiendavalt 160 000 kr lasteaia 
„Rohutirts” hoones teostatava rekonstrueerimistööde lõpetami-
seks.
7. Võeti vastu Jõgeva linna 2006. a 1. lisaeelarve mahus 5,4 mlj 
krooni.
8. Päevakorrapunkti „Mitmesugust, informatsioonid” juures kuulati 
ära jooksvad informatsioonid ja lepiti kokku, et volikogu järgmine 
korraline istung toimub 26. 10. 2006. a.

JAAN JÄRV
Linnavolikogu kantseleijuhataja

Staadion ootab uusi rekordite purustajaid

Jõgeva linnavalitsuse sotsiaaltöö peaspet-
sialisti-sotsiaalosakonna juhatajana töötab 
alates möödunud aasta septembrist TERJE 
KALDMA, kes on lõpetanud sotsiaaltöö eriala 
Tallinna Pedagoogikaülikooli Rakvere kolledžis. 
Enne seda töötas sotsiaaltööspetsialistina 
Jõgeva vallas.
Sotsiaalosakond korraldab erinevate sotsiaal-
teenuste osutamist linna elanikele. “Sellisteks 
teenusteks on näiteks koduhooldusteenus 
ning eluaseme- ja öömajateenus sotsiaalmajas. 
Samuti korraldab osakond sotsiaalnõusta-
mist, lastekaitsetööd ning riiklike ja kohalike 
sotsiaaltoetuste määramist. Jõgeva linna 

koduleheküljel ja linnavalitsuse sotsiaalosakonnas saab tutvuda sotsiaal-
valdkonda puudutavate õigusaktidega,” ütles Terje Kaldma. Juhatajana on 
tema ülesandeks sotsiaalosakonna töö üldine koordineerimine ja eestkoste 
korraldamine. Linnakodanikud võivad Terje Kaldma poole pöörduda erinevate 
sotsiaaltööalaste murede ja ettepanekutega, kui nad soovivad kohtuda just 
juhatajaga.
Sotsiaalosakonnas töötavad ka sotsiaalspetsialistid Mare Vridolin ja Marge 
Laks ning lastekaitse peaspetsialist Kaire Sakjas. 
Hooldustöötajatena on ametis Vaike Makarevits, Malle Jeltsova ja Eve 
Poltrago, sotsiaalmaja komandandina Endel Puusta. 
Sotsiaalosakond asub Jõgeva linnavalitsuse I korrusel, kuhu varsti loodetavasti 
pääseb ka ratastooliga. Vajaduse korral külastavad osakonna juhataja ja spet-
sialistid puuetega inimesi ka kodudes. 
“Hea linnakodanik, kui on mõni mure või probleem, mille lahendamisel saab 
linna sotsiaalosakond abiks olla, siis tasub alati rääkida. Kui probleemi on 
võimalik sõnastada, siis saab seda ka lahendada,“ ütles Terje Kaldma.

Vastuvõtuajad: 
Terje Kaldma T  9.00-12.00 ja K  13.00-16.00
Kaire Sakjas E,T,N  9.00-12.00 ja K 9.00-12.00; 13.00-16.00
Mare Vridolin,  E-N   9-12; 13-16  ja  R   9-12
Marge Laks
 
Sotsiaalosakonna telefonid:
Juhataja Terje Kaldma                       776 6520
sotsiaalspetsialist Mare Vridolin  776 6522
sotsiaalspetsialist Marge Laks   776 6523
lastekaitse peaspetsialist Kaire Sakjas        776 6521   
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ÜLEVAADE  augusti- ja septembrikuu
ISTUNGITEST

14. augusti istungil:
1. otsustati eraldada reservfondist raha osaühingule Jõgeva Sotsiaal-
keskus „Elukaar” seoses 10. aastapäevaga;
2. otsustati maksta sünnitoetust kolmele Jõgeva linna lapsele;
3. määrati katastriüksuse 24901:002:0570 aadressiks Kesk 4 ja sihtots-
tarbeks ärimaa;
4. otsustati maa Tallinna mnt 2b ostueesõigusega erastamine;
5. anti kirjalik nõusolek Toomas Kursile grillinurga püstitamiseks;
6. väljastati ehitusluba osaühingule ICT Projekt Piiri-Aia tänavate 
ristmikul asuva kaugküttetorustiku rekonstrueerimiseks;
7. algatati kruntide Tulika 21, Ülase 24, Ülase 26, Aasa 11 detail-
planeeringu koostamine ja anti tingimused detailplaneeringute 
koostamiseks.

21. augusti istungil:
1. määrati katastriüksustele aadressiks Vainu 7, Sõnajala 11a, Sõnajala 
11b, Kruusa 12 ning sihtotstarbeks elamumaa;
2. otsustati maa Suur 78 ostueesõigusega erastamine;
3. otsustati maksta sünnitoetust ühele Jõgeva linna lapsele;
4. otsustati kompenseerida Jõgeva linna põhikoolides õppivate ja Jõ-
geva linna elanikeregistrisse kantud õpilaste töövihikute maksumus;
5. anti nõusolek Kultuurikeskusele avaliku ürituse „130 aastat esimese 
rongi saabumisest” korraldamiseks;

25. augusti istungil:
1. väljastati kasutusluba aktsiaseltsile Valmeco tootmisterritooriumi 
Välja 3, 3b, 3c, 5 teede ja platside valminud osale ning aktsiaseltsile 
Eesti Gaas Piiri tänava gaasitorustikule;
2. otsustati maksta sünnitoetust kolmele Jõgeva linna lapsele;
3. lõpetati ühe isiku hooldus;
4. moodustati korraldatud jäätmeveo ainuõiguse andmiseks Jõgeva 
linna veopiirkonnas avaliku konkursi pakkumiste avamise ja hindami-
se komisjon;
5. otsustati pärandvara Pargi 9-33 arvelevõtmine ja üleandmine 
Jõgeva Linnavarale;
6. otsustati eraldada reservfondist raha notaritasude tasumiseks Tartu 
mnt 1a kinnistule isikliku kasutusõiguse seadmiseks ja linnavalitsuse 
arhiivi korrastamiseks;
7. otsustati Jõgeva linna delegatsiooni koosseisu kinnitamine, välis-
lähetusse saatmine Soome Vabariiki Rovaniemi linna ja reservfondist 
raha eraldamine;
8. muudeti Kunstikooli töötajate koosseisu;
9. vaadati läbi ja esitati linnavolikogule otsuse eelnõu „Jõgeva linna 
2006. a 1. lisaeelarve vastuvõtmine”;
10. otsustati riigihanke „Investeerimislaenu lepingu sõlmimine” pak-
kumise kutse dokumentide kinnitamine ning avamis- ja hindamisko-
misjoni moodustamine.

4. septembri istungil:
1. otsustati eraldada reservfondist raha Ketlin Hansenile seoses Eesti 
noorte meistrivõistlustel kergejõustikus odaviskes saavutatud 2. 
kohaga;
2. anti Pae tn 7 hoone rekonstrueerimise ja Kivi tn 3 korterelamu 
parkla laienduse projekteerimistingimused;
3. otsustati Suur tn 22 asuva kinnistu detailplaneeringu vastuvõtmine 
ja avaliku väljapaneku korraldamine;
4. määrati hoonele Suur 20 teenindusmaa ja maakasutuse sihtotstar-
beks ärimaa;
5. lõpetati ühe isiku hooldus;
6. otsustati Jõgeva linna delegatsiooni koosseisu kinnitamine, välislä-
hetusse saatmine Ukrainasse Zgurovski rajooni ja reservfondist raha 
eraldamine.
7. vaadati läbi ja esitati linnavolikogule järgmiste otsuste eelnõud 
„Reservfondist raha eraldamine Jõgeva Lasteaia „Rohutirts” hoones 
täiendavate renoveerimistööde finantseerimiseks” ja„Jõgeva linnas
Roosi, Aamissepa, Pärna ja Kalda tänavate põhjapoolses otsas asuva 
hoonestamata maa-ala detailplaneeringu koostamise algatamine”.

5. septembri istungil:
1. vaadati läbi ja esitati linnavolikogule otsuse eelnõu „Jõgeva 
Spordikeskus „Virtus” tegevuse lõpetamine ja Sihtasutus Jõgeva Sport 
asutamisotsuse vastuvõtmine ning põhikirja kinnitamine”.

11. septembri istungil:
1. muudeti Jõgeva Linnavalitsuse 2006. a maanteetranspordi alaeel-
arvet;
2. väljastati ehitusluba aktsiaseltsile Jõgeva Elamu elamu Pae 3 välis-
piirete rekonstrueerimiseks;
3. otsustati Suur tn 42 krundi detailplaneeringu vastuvõtmine ja 
avaliku väljapaneku korraldamine;
4. anti projekteerimistingimused Suislepa tn 2 hoone rekonstrueeri-
miseks;
5. otsustati eraldada reservfondist raha Jõgeva linna aumärkide 
valmistamiseks;
6. tunnistati edukaks hanke „Hoone, asukohaga Suur 5 Jõgeva linn, 
rekonstrueerimis-ehitustööde teostamine” aktsiaseltsi EVIKO pakku-
mine;
7. määrati hooldaja kolmele isikule;
8. otsustati korraldatud jäätmeveo ainuõiguse andmiseks Jõgeva 
linna veopiirkonnas avaliku konkursi pakkumiste vastavaks tunnista-
mine, pakkumiste tagasilükkamine, edukaks pakkumiseks tunnista-
mine, mitteedukaks pakkumiseks tunnistamine.

HELENA STEPANOV
Linnavalitsuse spetsialist

Väljaandja: OÜ Vali Press
48106 Põltsamaa, Pajusi mnt. 22
Tel. 776 8871www.jogevalv.ee

Huvialakool alustab uut hooaega
Jõgeva Kultuurikeskuse Huviala-
kool alustab uut õppeaastat 25. 
septembril kell 18.00 avaaktusega. 
Tunnid, tõsi küll, on juba alanud.

Eriti pingeline oli aasta algus 
muusikastuudios, kuhu kandi-
deeris 25 uut kitarriõpilast. Seega 
esmakordselt toimus ka meie hu-
vialakooli vastuvõtt katsete alu-
sel. Neile, kes sisse ei mahtunud, 
tahan öelda: ärge heitke meelt. 
Niipea kui keegi välja langeb, 
pakume pingereas järgmisele 
võimaluse. Kui seda võimalust sel 
õppeaastal ei avane, tulge järgmi-
sel sügisel uuesti.

Kõik need, kes õpivad kitarri, 
löökpille või klahvpille teist aas-
tat, moodustavad sel aastal akus-
tiliste pillide ansambli, millega 
tegime algust juba suvelaagris 
Tiit Petersoniga. Lisaks vilistlas-
ansamblitele „Kapten Missioni 
maleklubi” ja „T.C.” on plaanis 
moodustada ka uus elektripilli-
de ansambel, kui on õpilasi, kes 

on õpingutega sellisele taseme-
le jõudnud. Kitarri õpetavad 
endiselt Hillar Laane ja Kaido 
Laasi, kes õpetab ka klahvpille. 
Löökpillide õpetajaks on Kaido 
Järvsoo.

Toimub muusikastuudio 
ja laulustuudio lähenemine. 
On hea, kui pillimees oskab ka 
laulda. Neile, kellele on laulu-
hääl antud, toimub noodiõpetus 
koos lauluõpetusega. Seevastu 
laulustuudio võtab kasutusele 
väikekandle, parmupilli, suupilli, 
plokkflöödid, lisaks varem kasu-
tatud metallofonile, marakatele, 
kõlapulkadele.

Muusikastuudiol ja laulu-
stuudiol on ka ühised õpeta-
jad. Noodiõpetust annab Anu 
Piiskoppel, popmuusika ajalugu 
Ainar Ojasaar, pärimusmuusikat 
tutvustab Triinu Taul.

Laulustuudios jätkavad lau-
luõpetaja Ülle Hansen ja hää-
leseadeõpetaja Merle Aunpuu. 
Vastu tulles lastevanemate soo-

vile, hakkavad koolieelikutest 
lauljatele tunnid toimuma Rohu-
tirtsu lasteaias. Nii on emadel-
isadel kergem ja kultuurikesku-
sel samuti.

Tantsustuudios on kaks uut 
õpetajat:

Ruben Roos on lõpetanud 
Viljandi Kultuuriakadeemia 
tantsueriala, õpetab tantsu Tar-
tu tantsustuudios „Hetero” ja 
Alatskivi Kaunite Kunstide koo-
lis. Kui Ruben Alatskivile teise 
tundi läks, oli ukse taga kaks 
järjekorda: üks lastest, keda esi-
meses tunnis veel ei olnud, teine 
emadest, kes ka tahtsid tantsi-
da. Ka selleks õppeaastaks oli 
Rubenile palju pakkumisi, kuid 
tänu Valev Pärnale õnnestus 
Ruben meelitada Jõgevale. Tema 
hakkab tantsustuudios õpetama 
vabatantsu, loovtantsu, kontakt-
tantsu ja valmistab tantsijaid 
ette osavõtuks loovtantsufesti-
valil „Future”. 

Teine õpetaja on Madli Tel-
ler, kes lõpetas sel aastal Tallinna 
Ülikooli tantsuerialal ja teenib 
leiba tantsijana. Praegu võime 
teda näha tantsimas muusikalis 
„Romeo ja Julia.” Madli Teller tu-
leb üks kord nädalas Tallinnast 
Jõgevale ja õpetab meie tantsija-
tele showtantsu, estraaditantsu, 
karaktertantsu. Madli on võtnud 
oma ülesandeks viia meie tantsi-
jad Koolitantsu festivalile ja val-
mistada ette jõulukava.

Tantsustuudios jätkab õpe-
tajana Marika Järvet, kes õpib 
Tallinna Ülikoolis tantsueri-
alal. Marika õpetab klassikalise 
tantsu aluseid, estraadi ja võim-
lemiskavasid, pärimustantsu. 
Marika valmistab tantsijaid ette 
vabariiklikuks koolinoorte tant-
supeoks. Niisiis, tunnid on juba 
alanud. Head eneseleidmist ja 
loomingurõõmu kõigile!

AIRI RÜTTER
Kultuurikeskuse juhataja

Jõgeva aukodanik, ajalooõpetaja Eino       
Veskis tähistas juubelit

Ajalooõpetaja Eino Veskis on  
Jõgeva vaimuelu kujundamisel 
üks suurmeistreid. Tema jutud 
koolitundides, esinemised kodu-
uurimiskonverentsidel ja lihtsalt 
vestlused jäävad kõigile hästi 
meelde. Hiljuti sooviti teenekale 
pedagoogile ja entusiastlikule 
möödaniku huvi äratajale õnne 
75. sünnipäevaks, mis andis tõuke 
tema väärikat olemust veidi lahti 
mõtestada.

Kuulus ajaloolane, Tartu 
“vaimu “ üks kehastusi Hillar Pa-
lamets saatis hiljuti oma kollee-

gile Eino Veskisele kirja, milles 
ta tänas teda meeldiva taaskoh-
tumise eest Jõgeva Raudee 130. 
aastapäeva pidustustel. 

Jõgeva saigi aga Eino Veskise 
töökohaks suuresti raudteeliik-
luse olemasolu tõttu. Ajaloope-
dagoogil ja ta kaasal emakeele 
ja kirjandusõpetaja Siiri Veskisel 
oli hea rongiga oma kodukoh-
ta Valgamaale sõita. Õpetaja 
Veskise ajalootunde on rohkem 
kui viie aastakümne vältel kuu-
lanud tuhanded õpilased. Küll 
on temalt teada saadud inimeste 
igapäevaelust hallis härmaru-
ses, lahingutest, paleepööretest, 
klassivõitlusest. Tema tundides 
on ka mõndagi inimlikult hu-
moorikat juhtunud. Meenutab 
kunagine õpilane Jaan Järv: 
“Eino Veskisel oli kombeks vahel 
õppetundide viimastel minutitel 
mõni õpilane vastama kutsuda, 
et nii tema teadmistes selgust 
saada. Juhtus  sedagi, et õppur 
polnud koolitükke selgeks õppi-
nud. Kord kutsus Eino Veskis nii 
klassi ette ka ühe minu klassiõe. 
Tüdruk vaatas ehmunult, sest 
küllap polnud oma ajalooalastes 
teadmistes kindel. Õpetaja Ves-
kis tegi aga meeldiva üllatuse. Ta 

palus endale omase tasase hääle-
ga vaid kaart kokku panna.”

Praegu õpetab Eino Veskis 
ajalugu Jõgeva Täiskasvanute 
Keskkoolis. Õppeasutuse direk-
tori Reet Kikkase sõnul on ta si-
hikindel ja abivalmis õpetaja.

Tähelepanuväärne on juubi-
lari lugemishuvi. “Kui Eino Ves-
kis raamatukogusse tuleb, soovib 
ta ikka laenata mõnda ajalooalast 
raamatut või väärtkirjandus-
se kuuluvat ilukirjandusteost. 
Eino Veskis on ka raamatukogus 
mitmeid kodulooalaseid kok-
kusaamisi korraldanud,“ rääkis 
linnaraamatukogu juhataja Sirje 
Narits, kes härra Veskist Jõgeva 
linna üheks sümboliks nimetab.  
Proua Narits palus edasi öel-
da õnnitlused ka õpetaja Siiri 
Veskisele, kes samuti hiljuti juu-
belit tähistas.

Rajoonilehe kunagise tegev-
toimetaja Herbert Sööde tutvus 
Eino Veskisega sai alguse siis, kui 
mõlemad kuulusid rajooni kodu-
uurimise komisjoni. “Eino Veskis 
oli kodulooteemalise ajalehekül-
je Meie Kodu üks autoreid. Meie 
tutvusest sai sõprus, mis kestab 
tänaseni. Soovin talle veel palju 
viljakaid tegutsemisaastaid.”

Taasiseseisvumise algusaas-
tatel  pälvis Eino Veskis Jõgeva 
linna aukodaniku tiitli. “Kui Ees-
ti oli iseseisvumas ja ka Jõgeva 
linnale omavalitsuslik staatus 
antud, arutasime, kes meie kaas-
linlastest võiks aukodaniku tiitlit 
väärida. Valik langes ajalooõpe-
taja Eino Veskisele, kes peda-
googina ja mitmete raamatute 
autorina on laialdaselt tutvusta-
nud Jõgeva linna ja selle ümb-
rust. Jõgeva linnale hea maine 
loomist peetaksegi  aukodaniku 
tiitli andmisel oluliseks,” ütles 
tollane linnavolikogu aseesimees 
ja tänane volikogu kantseleijuha-
taja omavalitsustöö veteran Jaan 
Järv. 

2004. aastal tunnustas Eesti 
Vabariigi president Arnold Rüü-
tel aga Eino Veskist Valgetähe IV 
klassi ordeniga. 

Oma teadmistehuvi ja põh-
jalikkuse poolest võinuks Eino 
Veskisest saada ka teadlane - õp-
pejõud kõrgkoolis, samuti oleks 
tema väärikus kasulik riigime-
hetöös. Õnneks on Eino Veskis 
valinud aga elu ja töökohaks 
Jõgeva, mille üle linn võib tõelist 
uhkust tunda.

JAAN LUKAS

Uue aasta algus lasteaias Karikakar
Hea meel on alustada uut õp-

peaastat, kui suvega on maja jälle 
natukene kenamaks muutunud: 
veel üks rühmaruum sai remon-
ditud, kahte rühma muretsesime 
uued lauad ja toolid, mida saab 
lapse kasvu järgi reguleerida. Va-
hetatud said ka  C korpuse aknad 
ja uksed. Hea meel on siinjuures 
märkida, et paljud lapsevanemad 
on andnud oma panuse vastre-
monditud ruumide sisustamisel. 
Vanemad muretsesid kardinad, 
vaibad ning toetasid mänguas-
jade ostmist. Lootust on, et ka 
kaks ülejäänud rühmruumi saa-
vad järgnevatel aastatel uue vä-
limuse ja veel vahetamata aknad 
vahetatud.

Sel õppeaastal on meie las-
teaia märksõnadeks loodus ja 
värvid meie ümber. Lasteaia  

väljakujunenud  traditsioonide  
ja rahvakalendri tähtpäevade 
tähistamisel lähtume eelkõige 
nendest teemadest. 

Maakondliku tervisepäeva 
raames toimus  meie lasteaia 
tervisepäev Piiri pargis. Alusta-
sime võimlemisega, seejärel anti 
start jooksurajal. Liikumisõpe-
taja Aimur Säärits oli ka oma 
kolleegide peale mõelnud ning 
käimiskepid kaasa võtnud. Las-
tele pakkus suurt elevust, kui 
õpetajad kepikõndi alustasid. 
Pealtvaatajaks ei jäänud nemad-
ki, sest õpetaja Aimur võttis lap-
sed endale sappa ning erinevaid 
kõndimisviise ja hüplemisi soo-
ritades järgnesid nad õpetajatele. 
Kes sel ajal parki sattus, sai lusta-
ka vaatepildi osaliseks. 

13. septembril oli meil tra-
ditsiooniline perepäev, kus pe-
reliikmed said kõik koos lasteaia 
hoovi peal sporti teha. Osalised 
said kommi ja õunu ning lahku-
sid väikese meenega. 

Loodame, et tänaseks päe-
vaks on korda läinud meie iga-
sügisene matk Kassinurme. See-
kord läheme sinna sügist otsima 
ning killukesi  kaasa võtma, et 

valmistuda mihklipäeva sügis-
näituseks. 

Õppeaasta algas toimekalt, 
loodame selle edukat jätkumist 
ning head koostööd lastevane-
matega. Seal, kus hoitakse ühte, 
on kergem ka raskustest üle saa-
da.

MARGE PÕDRA
Juhataja asetäitja õppe-ja 

kasvatustöö alal
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